



Founded in 1917, Canadian Young Judaea is Canada's largest pluralistic Jewish and Zionist Youth Movement. With active centres from coast to coast, CYJ serves tens of thousands of members and over 1,200 campers annually. CYJ aims to strengthen the Jewish identities of its members, offering a wide range of educational programs across the country.

Our Mission is to engage and empower the Jewish community, foster leaders, and ensure a lifetime of commitment to Israel. **Our Mission Statement is achieved by:**

- Involving members in year-round experiential education in our centres across Canada..
- Offering our youth members premier summer camp options that reinforce our educational and social mission at one of our seven affiliated summer camps..
- Providing long-term and short-term programs to Israel.
- Engaging our alumni with social and educational programs.

Darkeinu- Our Way: Canadian Young Judaea is a pluralistic and inclusive Movement of powerful Jewish people who connect deeply to our past and actively strive to transform the present toward an ideal future. Our philosophy is based on five values that, when taken together, constitute the core of the Jewish identity of the Judaeans.

Dugma Ishit- Leadership by Example: We understand that we are all a part of a greater collective. Treating one another with kavod, respect, and recognizing the importance of each individual. We understand that leadership is a process, and every member can become a better leader. We look to develop each member to their fullest leadership potential.

Mishpacha Yehudit: As Canadian Jews, we appreciate the differences of Jewish life and understand our unity as a nation. While Jewish life may be different around the world, we emphasize what makes us similar, between all Jews in Israel and the diaspora. We look to demonstrate the connections that exist between each member of the Mishpacha Yehudit, to show the existence of a larger Jewish community.

Centrality of Israel: Medinat Yisrael, the State of Israel, is a central theme in everything we do as a Tnua, Movement. We encourage a foundation of love and knowledge of Israel in our members. We recognize that Medinat Yisrael is the rightful home of the Jewish people, and CYJ connects our members to the state through our education and culture. In passing on the love of Israel to our members, we practice Dugma Ishit as leaders of our Movement.

Tikkun Olam: CYJ believes that it is our responsibility to take action and practice Tikkun Olam- Repair the World. As Israel plays a humanitarian role in the world, CYJ continues to heal our world without the boundaries of age, number, and resources. As Israel is a dugma for us, we will be dugmanim for others. We learn about injustice, act to stop it, and embrace Tikkun Olam. Not only will we heal the world, we will become healers.

Jewish Identity: Our goal is to show the members the importance and beauty of being a part of the Jewish People, to promote their personal exploration of what it means to be a Jew. CYJ creates an atmosphere that nurtures the collective unit of the people, including many beliefs, opinions, and traditions. We celebrate that Jewish life is rich with sights, sounds, tastes, feelings, and emotions.



Fondée en 1917, La Jeune Judée Canadienne est la plus grande Mouvement de jeunesse juive et sioniste pluraliste. Avec des centres d'activités d'un océan à l'autre, JJC dessert des dizaines de milliers de membres et plus de 1 200 campeurs chaque année. JJC vise à renforcer l'identité juive de ses membres, en offrant un large éventail de programmes éducatifs à travers le pays.

Notre Mission C'est d'engager et de responsabiliser la communauté juive, de former des dirigeants et d'assurer un engagement à vie envers Israël.

Notre énoncé de mission est réalisé en :

- Impliquer les membres dans une éducation expérientielle tout au long de l'année dans nos centres à travers le Canada.
- Offrir à nos jeunes membres des options de camps d'été de premier ordre qui renforcent notre mission éducative et sociale dans l'un de nos sept camps d'été affiliés.
- Offrir des programmes à long et à court terme à Israël.
- Impliquer nos anciens élèves dans des programmes sociaux et éducatifs.

Darkeinu- Notre Chemin: La Jeune Judée Canadienne est un mouvement pluraliste et inclusif de personnes juives puissantes qui se connectent profondément à notre passé et s'efforcent activement de transformer le présent vers un avenir idéal. Notre philosophie est basée sur cinq valeurs qui, prises ensemble, constituent le cœur de notre identité juive comme Judéens.

Dugma Ishit- Direction par L'Exemple: On comprend qu'on fait tous partie d'un collectif plus grand. Se traiter les uns les autres avec kavod, respect et reconnaître l'importance de chaque individu. Nous comprenons que la direction est un processus et que chaque membre peut devenir un meilleur chef. Nous cherchons à développer chaque membre à son plein potentiel de direction.

Mishpacha Yehudit: En tant que Juifs canadiens, nous apprécions les différences dans la vie juive et comprenons notre unité en tant que nation. Bien que la vie juive puisse être différente à travers le monde, nous soulignons ce qui nous rend semblables, entre tous les Juifs d'Israël et de la diaspora. Nous cherchons à démontrer les liens qui existent entre chaque membre de la Mishpacha Yehudit, pour montrer l'existence d'une communauté juive plus large.

Centralité d'Israël: Medinat Yisrael, L'État d'Israël, est un thème central dans tout ce que nous faisons en tant que Mouvement Tnuva. Nous encourageons une fondation d'amour et de connaissance d'Israël chez nos membres. Nous reconnaissons que Medinat Israël est le foyer légitime du peuple juif, et JJC relie nos membres à l'État à travers notre éducation et notre culture. En transmettant l'amour d'Israël à nos membres, nous pratiquons Dugma Ishit en tant que chefs de notre Mouvement.

Tikkun Olam: JJC estime qu'il est de notre responsabilité d'agir et de pratiquer Tikkun Olam: Réparer le Monde. Alors qu'Israël joue un rôle humanitaire dans le monde, JJC continue de guérir notre monde sans les limites de l'âge, du nombre et des ressources. Comme Israël est une dugma pour nous, nous serons des dugmanim pour les autres. Nous apprenons ce qu'est l'injustice, agissons pour y mettre fin et adoptons le Tikkun Olam. Non seulement on va guérir le monde, mais on va devenir des guérisseurs.

Identité Juive: Notre objectif est de montrer aux membres l'importance et la beauté de faire partie du peuple juif, de promouvoir leur exploration personnelle de ce que signifie être juif. JJC crée une atmosphère qui nourrit l'unité collective du peuple, y compris de nombreuses croyances, opinions et traditions. Nous célébrons le fait que la vie juive est riche en images, en sons, en goûts, en sentiments et en émotions.



Delegate Slate for CYJ

- 1 Jared Goldlust
- 2 Shayna Wise Till (F, under 35)
- 3 Sharlene Wilder
- 4 Daniel Sourani
- 5 Michael Soberman
- 6 Ellie Gamliel (F, under 35)
- 7 Risa Epstein
- 8 Sindi Kachuck
- 9 Adam Ladovsky (M, under 35)
- 10 Josh Katz
- 11 Rosalie Steinberg
- 12 Lindsay Cohen (F, under 35)
- 13 Fauna Grill
- 14 Guy Korngold
- 15 Lauren Goldfarb (F, under 35)
- 16 Jess Bronstein
- 17 Tobi Nathanson
- 18 Ariel Roitman (F, under 35)
- 19 Tani Pillmer Segal (F, under 35)